請以傳真、郵寄或電郵交回填妥的問卷Please return the completed questionnaire by fax, mail or email
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	環境及生態局
Environmental and Ecology Bureau 
33/F, Revenue Tower, 5 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong
張凱欣女士 Ms. Heidi CHEUNG E(AP)23
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	聯絡人Contact Person:
	

	
	電話號碼Tel no. :
	

	電話號碼Tel no. : 2594 6430
	傳真號碼Fax no.:
	

	傳真號碼Fax no.: 2827 8040
	電郵Email:
	

	電郵Email: heidihycheung@eeb.gov.hk
	日期 Date:
	



收緊工業用柴油含硫量及調整沙田燃料限制區內使用液體及固體燃料限制意見調查
Survey on Tightening Sulphur Content Limit of Industrial Diesel and Adjusting the Use of Liquid and Solid Fuel in Sha Tin Fuel Restriction Area

1. 請問貴　公司現時使用哪款工業柴油*？
What type of industrial diesel does your company use*?

	· 
	含硫量不超過0.005%  Sulphur content not exceeding 0.005%

	· 
	含硫量不超過0.001%  Sulphur content not exceeding 0.001%

	· 
	生物柴油  Biodiesel

	· 
	其他 Others (請註明 Please specify: ______________________________________)


[bookmark: _Hlk65056396]	

2. 若收緊工業用柴油含硫量至0.001% （現時本港市場上供應的工業柴油已主要為含硫量不高於0.001%的柴油），貴　公司對建議的修訂有任何意見嗎#？ 
If the sulphur content limit of industrial diesel is tightened to 0.001%, would your company have any comment on the proposal#? (Note: at present, the major type of locally supplied industrial diesel is already diesel with sulphur content not exceeding 0.001%)
	

	

	

	

	


		

* 請在適當的方格內加“”號。 Please tick in the appropriate box.
# 如空位不足，請另紙書寫。 Please use separate sheets if space is not enough.


3. 貴　公司現時有於沙田燃料限制區內設有工廠、食肆或其他商貿設施嗎*？
[bookmark: _GoBack]At present, does your company have any factory, restaurant or other commercial facility in the Sha Tin Fuel Restriction Area*? 

	· 
	食肆 Restaurant

	· 
	工廠 Factory

	· 
	其他 Others (請註明 Please specify: ______________________________________)

	· 
	沒有 No




4. 政府正考慮就沙田燃料限制區內使用液體及固體燃料的限制作出修訂（例如放寬或解除有關限制），貴　公司對建議的修訂有任何意見嗎#？
The Government is considering to amend the restriction on the use of liquid and solid fuel in Sha Tin Fuel Restriction Area (e.g. relieving or lifting the restriction), would your company have any comment on the proposal#? 
	

	

	

	

	




* 請在適當的方格內加“”號。 Please tick in the appropriate box.
# 如空位不足，請另紙書寫。 Please use separate sheets if space is not enough.







	聯絡人簽署 Signature of Contact Person
	
	公司蓋印 Company Chop
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